
DRAVELJSKE NOVICE
— Aktiv ZMS Dravlje je imel svojo letno

skupščino. Navzočih je bilo 71 udeležencev in
predstavnikov družbeno političnih organizacij,

kakor tudi predsednik ZM iz Tovarne dekora-
tivnih tkanin. Iz podanih poročil je bilo raz-
vidno, da so mladinci, navzlic raznim kritikam,
v preteklem obdobju razvijali zelo pestro ak-
tivnost. V novo vodstvo so izvolili za predsed-
nika Martina Einhaverja, za predsednico kul-
turno-umetniškega krožka Barbko Jakopič,
predsednik pripravljalnega odbora za disco klub
Zlatko Jančič, predsednik športne sekcije Franc
Florjančič, zastopnik lutkarjev Matjaž Jaklin
itd. V odboru so še Angelca in Sonja Recko,
Mojca Knafeljc, Zlatka Gorenc in Tone Gra-
beljšek.

— Društvo prijateljev mladine je na letnem
občnem zboru podalo obračun svojega doseda-
njega dela ter po obsežni, živahni razpravi
sprejelo svoj letni program dela. Izvoljen je
bil tudi nov upravni odbor s predsednikom Ja-
nezom Gorencem in podpredsednikom Tonetom
Jančičem na čelu, predsednik nadzornega od-
bora pa je Stane Novosel.

— Letna konferenca ZB. Posebno pozornost je
vzbudilo poročilo predsednika Viktorja Koren-
čana o i zvršenem delu. ZB posveča pozornost
socialno šibkim članom, 13 družin še vedno ča-
ka na dodelitev stanovanja, 7 pa na stanovanj-
ski kredit itd. ZB je lani orginizirala dva izleta
z avtobusi ter 5 proslav.

— Rdeči križ je imel svojo letno konferenco.
Izredno bogato poročilo o dosedanjem delu je
vzbudilo živahno razpravo in številna prizna-
nja, saj je znano, da je draveljski RK med naj-
boljšimi tovrstnimi organizacijami v državi.
Tudi letos ima RK v proramu 3 zdravstvena
predavanja ter dva tečaja prve pomoči, poseb-
no pozornost bo pa posvečal akciji odvzema
krvi ter pomoči starim, obolelim in socialno
šibkitn občanom. Tudi letos se bodo udeležili
republiškega tekmovanja ekip.

— Avtobusni izlet v Celovec organizira ZMS
Dravlje skupno s svojim ansamblom Skarabeji.
S tem bodo vrnili obisk koroški mladini iz Or-
ganizacije Freie Osterreihische Jugend. Po ogle-
du znamenitosti v Celovcu in okolici bodo Ska-
rabeji zvečer organizirali mladinski ples, ki se
ga bodo udeležili tudi dijaki slovenske gimna-
zije v Celovcu.

— Aktiv SZDL je na skupni seji pregledal iz-
polnjevanje akcijskega programa in ugotovil, da
se ta v celoti uresničuje, da sta v tem času bila
dva zelo uspela zbora volivcev, vrsta občnih
zborov, sej, sestankov, proslav in da obstajajo
vse možnosti, da se bo v prihodnjih mesecih še
stopnjevala aktivnost, zlasti ker je tukaj še po-
pis aktivistov, predlog za odlikovanja, odkritje
krajevnega rekreacijskega centra, vrsta preda-
vanj, obnova športne aktivnosti itd.
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